



Y系列

全自动烫平机

Y series Automatic ironing machine

广州伊狮洗涤机械有限公司

公司简介 COMPANY PROFILE

本公司专业生产电脑变频全自动洗脱机，工业洗衣机，脱水机，烘干机，烫平机，床单折叠机，人像机，去渍机，多功能万用夹烫机，烫台等几十种洗衣房设备本公司所有设备自主完成生产、测试、销售、售后等系列服务过程。

Our company specializes in the production of computer frequency automatic wasper-extractor, industrial washing machine, dehydrator, dryer, ironing machine, sheet folding machine, portrait machine, degreasing machine, multi-function universal press machine, ironing table and dozens of laundry equipment, all the equipment of the company independently complete the production, testing, sales, after-sales service process.

产品简介 PRODUCT DESCRIPTION

Y系列 全自动烫平机



产品适用范围 THE SCOPE OF PRODUCTS

本产品适用于床单、被套、桌布等快速高效地烫平，特别适用于专业洗衣店、宾馆、旅社、招待所、医院等服务性行业与工矿企业、部队、机关、学校的洗衣房，同时能满足纺织印染与服装对织造品和成衣的后整理要求，具有广泛的适用性。

This product is suitable for fast and efficient ironing of bed sheets, quilt covers, tablecloths, etc. It is especially suitable for professional laundries, hotels, hostels, guest houses, hospitals and other service industries and the laundry rooms of industrial and mining enterprises, troops, institutions and schools. Textile printing, dyeing and clothing have a wide range of applicability to the finishing requirements of woven products and garments.

产品参数

PRODUCT PARAMETERS

型号 (MODEL)	Y-2000	Y-2500	Y-3000	Y-3000 II	Y-3300III	Y-3300IV	Y-3300 V
烫平宽度 (METER) IRON WIDTH	2	2.5	3	3	3.3	3.3	3.3
滚筒直径 (MM) DRUM DIAMETER	500	500	800	800	800	800	800
速度 (METER/MIN) SPEED	0-10	0-10	0-10	0-20	0-20	0-20	0-20
最大压力 (KG) MAX TENSION	0-7	0-7	0-7	0-7	0-7	0-7	0-7
长 (MM) LONG	1100	1100	1360	3360	4360	5460	6560
宽 (MM) WIDTH	2720	3200	4050	4050	4050	4050	4050
高 (MM) HIGH	1100	1100	1300	1300	1300	1300	1300
电热功率 (KW) ELECTRIC POWER			40.5	81	121.5	162	202.5
重量 (KG) WEIGHT	900	1400	1550	3000	4200	5500	6700

产品特点 FEATURES

- 1、烫平机传动采用调速调整，根据加热温度和织物厚度随意调节速度。
- 2、大滚筒采用优质不锈钢制造，表面经磨削加工处理使织物磨损降低到最低。
- 3、运行可靠，采用减速器连接皮带轮及链轮传动，并配置传动引擎机构，保证运行平稳。
- 4、所有副棍采用喷锌处理，抗腐蚀能力强，经久耐用。

1. The ironing machine transmission adopts speed adjustment, and the speed can be adjusted at will according to the heating temperature and the thickness of the fabric.
2. The large drum is made of high-quality stainless steel, and the surface is ground and processed to minimize the wear of the fabric.
3. Reliable operation, adopt reducer to connect pulley and sprocket for transmission, and configure transmission engine mechanism to ensure stable operation.
4. All sub-bars are treated with zinc spray, which has strong corrosion resistance and durability.

细节展示 SHOW DETAILS



热效率高

表面光
洁平整

熨烫
效果好

工作可靠
噪音低

精密生产
结构

智能系统
人机交互

采用变频
调速

机身坚固

- 1、专业设计：全自动电脑控制，省时，省力，自动检测，高效节能耐用。
- 2、变频调速：工作可靠，节能、高效、平稳。
- 3、熨烫速度可根据织物厚度与加热温度状态任意调节。
- 4、坚固、安全，采用加厚不锈钢材料。

1. Professional design: fully automatic computer control, time saving, labor saving, automatic detection, high efficiency, energy saving and durability.
2. Frequency conversion speed regulation: reliable operation, energy saving, high efficiency and stability.
3. The ironing speed can be adjusted arbitrarily according to the fabric thickness and heating temperature.
4. Sturdy and safe, using thickened stainless steel material.